
Refererat fra Styremøte i Blylaget Vel 
Tirsdag den 12. september i Velhuset og Glenneveien 228 

 

Tilstede: Lars Grimsgaard, John Even Lunke Evensen, Anders Lauritzen, Wenche 

Gulbransen, Inge Lehmann  

Ikke tilstede: Anette Glad 

Referent: Inge Lehmann 

Oppgradering av Velhuset 

Styremøte startet med en befaring i Velhuset hvor det ble satt opp en oversikt over hva 

som skal gjøres av vedlikeholds- og oppgraderingsarbeid. Oversikten er vedlagt 

referatet. På neste styremøte jobbes det videre med oversikten, og fordeles oppgaver.  

StyreWeb 

Velets nye hjemmeside er lansert med adressen: www.blylaget.vel247.no 

Det er sendt ut fakturaer på medlemskontingent 2017 på mail/post via 

regnskapssystemet i Styreweb. 

Facebook side for Blylaget Vel 

Facebook gruppen: Blylaget Vel er en gruppe hvor alle som er medlemmer kan poste 

innlegg. Det opprettes derfor en Facebook side med samme navn, hvor det kun er 

administratorer som kan poste innlegg. På denne måten unngår vi at informasjon fra 

styret «forsvinner» i andre innlegg på gruppens side.  

Opprustning av Blylaget Brygge med badstue, toalett, badeplass, 

adkomstbrygge/badebrygge 

Velet har sendt forslag til erklæring om at Blylaget Vel får lov til å sette opp badstue på 

Nesodden Kommunes eiendom. Vi avventer svar. Mens vi venter på svar arbeides det 

videre med driftsmodell + utforming av bygget og området rundt. På neste styremøte 

kommer alle med forslag. 

 

http://www.blylaget.vel247.no/


Skilting 

Lars Grimsgaard skal sende brev til Statens Vegvesen i forbindelse med skilting på 

Blylaget. 

Korketrekkeren 

Lars Grimsgaard skal utforme en søknad og undersøker, hvor vi kan søke om midler til 

oppgradering av Korketrekkeren, stien fra Velhuset og opp til Karl Pedersens vei. 

Neste styremøte finner sted onsdag den 18. oktober kl. 18.30 i Karl Pedersens vei 25. 

 


